
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 22.06.2017  
 
Silje Hjemdal (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
Fylkesutvalget ber om en sak om potensiale for reklamefinansiert kollektiv. Dette for å vise hvilke 
muligheter fylkeskommunen har for å få inntekter til drift, og ikke minst hvilken betydning dette vil 
kunne ha for fremtidige budsjett.» 

 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Hjemdal sitt forslag fekk 2 røyster (Frp) og fall. 
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet tek til orientering dei økonomiske rammene for perioden 2018-2021 slik dei er skisserte i 
saka. Rammene vert å justera i den grad ein får nye haldepunkt som gjev grunnlag for det. 
 
Fylkesutvalet viser vidare til at kostnadsauken i perioden overgår inntektsveksten ein kan rekna med. I det 
vidare budsjettarbeidet må det difor arbeidast med tiltak i alle sektorar som gjev varig reduserte kostnadar. 
 


